
Januar: 

Sendte vi 14 trænere afsted på DBU C1 trænerkursus, som var en kæmpe succes, vi har igen lige haft et 
hold trænere afsted på C1, så næsten alle trænere i klubben min. Har C1 bevis. 

Kim og Carina fik startet nyt pigehold 2014/15 op som med stor succes er oppe på hele 25 indmeldte piger. 

Vi har haft afholdt 2 x hjemmebanedag, hvor den ene var med aftenhygge, hvor vi bl.a. havde lokalt band 
ude at spille, kæmpe succes med ca 60 spisende. 

Herre senior, vores Serie 2 hold havde store muligheder for at rykke op i serie 1 efter et rigtigt godt 
efterår,men det var svært at følge op på efterårets gode resultater, så det endte med en midterplacering. 

Vores Cheftræner for serie 2 holdet Arne Ringsing stoppede kort efter sommerpausen efter nogle gode år i 
Havdrup Fodbold, han fik genrejst vores senior afd og formåede at få vores 1.senior hold op i serie 2. 

Jannik Grønbech  blev sat i spidsen for vores serie 2 hold, som lige nu ligger godt til i Serie2. 

Vi har fået afholdt vores årlige kåringsfest, som altid er en stor succes. 

Vi har haft afholdt klubbens første fodboldskole og i år afholder vi igen fodboldskole. 

Til sommer tager alle klubbens børne og ungdomshold til Kerteminde, på en stor fælles klubtur.  


